



G **GEBOL**

ZAŠČITNA MASKA BASIC

Naziv izdelka:

FEINSTAUBMASKEN BASIC FFP1

Zaščitna maska BASIC FFP1

730500 (CFY3S-P1)

Uporabljeni harmonizirani standardi:

EN 149:2001 + A1:2009

IZJAVA EU O SKLADNOSTI:

EU-DECLARATION OF CONFORMITY

Hiermit erklären wir **Gebol Handels GmbH, 4470 Enns, Dr. Körner Str. 4, Österreich**, dass der oben angeführte Artikel der **EU-Verordnung 2016/425** und den ebenfalls oben angeführten harmonisierten Normen entspricht. Der Artikel wurde im Rahmen der Baumusterbescheinigung Nr. 2073 durch die notifizierte Stelle Nr. **0194, Inspec International Ltd, 56 Leslie Hough Way, Salford, Gt Manchester M6 6AJ, England** überprüft.

*We, **Gebol Handels GmbH, 4470 Enns, Dr. Körner Str. 4, Austria**, hereby declare that the above mentioned product complies with **EU-regulation 2016/425** as well as the above mentioned harmonized standards. The product has been tested by the notified body no. **0194, Inspec International Ltd, 56 Leslie Hough Way, Salford, Gt Manchester M6 6AJ, England** within the scope of the EC-type examination certificate No. 2073.*

Bei einer nicht mit uns abgestimmten Änderung des Artikels verliert diese Erklärung ihre Gültigkeit.

In case of alternation of the article, not agreed upon by us, this declaration will lose its validity.

Mi, podjetje **Gebol Handels GmbH, 4470 Enns, Dr. Körner Str. 4, Österreich**, izjavljamo, da je zgoraj navedeni izdelek skladen z Uredbo EU 2016/425 in tudi z zgoraj navedenimi harmoniziranimi standardi. Izdelek je v okviru podelitve certifikata o pregledu tipa št. 2073, preveril priglasi organ št. 0194, Inspec International Ltd, 56 Leslie Hough Way, Salford, Gt Manchester M6 6AJ, Anglija.

V primeru spremembe izdelka, ki ni bila usklajena z nami, ta izjava preneha veljati.

Kraj/Datum/podpis proizvajalca:

Enns, 7.08.2019 Podatki o podpisniku: Helmut Schmidt